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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan oldják meg majd a szülők a gyermekek 
iskolába juttatását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Sajtóinformációk szerint megszűnik az iskolabusz a Hódmezővásárhely környéki tanyavilágban. A
járat a szülők évekig tartó küzdelmének eredményeként jött létre a helyiek megelégedésére, mivel a
busz  a  megfelelő  időpontban  megállótól  az  iskoláig  szállította  a  tanulókat  a  kísérőpedagógus
felügyelete mellett.

A hazai  sajtóban megjelentek szerint  azonban a tankerület  arról  tájékoztatta  a szülőket,  hogy a
következő  tanévtől  a  menetrendszerű  buszjáratokra  érvényes  bérletigazolvány  megvásárlásával
váltják ki az iskolabusz üzemeltetését. A döntés nagy kétségbeesést okozott a szülők körében, mivel
a menetrendszerű buszok igénybevételével nem érzik akkora biztonságban a gyermekeiket, mint az
iskolabusz használata esetén. A menetrendszerű járat ugyanis teljesen más feltételeket teremt: nem
garantálható maradéktalanul a férőhelyek száma, nehezebben biztosítható a gyermekek felügyelete
és a megállótól az iskoláig jutás is további megoldandó feladatot jelent.

Külön kérdésként merült fel az is, hogy a iskolabuszt használó tanulók létszáma a korábbi pályázati
kiírás szerint száz körül alakult, míg a tankerület jövőre már csak 43 tanulót említ a bérletvásárlás
kapcsán.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Hogyan oldják meg majd a szülők a gyermekek iskolába juttatását?

2. Végleges döntésnek tekinthető-e az iskolabusz megszüntetése?

3. Minek tulajdonítható, hogy az idei tanévben érintett tanulók létszáma a következő évben százról



43-ra csökken?

4. Hol várható még hasonló típusú, az iskolabusz járatok megszüntetését célzó lépés?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan

2 


